
De burgemeester is ook maar een mens 

Afscheidsrede voor Luzette Kroon als burgemeester van Waterland 

Naarmate de vergadering vordert en meer sprekers aan het woord zijn geweest wordt het 

moeilijk om met woorden te komen die niet al eerder zijn gezegd.  

Aan de andere kant voorzitter, burgemeester, Luzette het is jouw afscheid vandaag, we 

zetten jou in het zonnetje en dan kunnen er geen mooie woorden genoeg zijn; je hebt het 

verdiend.  

Ik, en de meeste mensen in mijn fractie, weten niet beter dan dat jij altijd onze 

burgemeester bent geweest. Dat jij de burgemeester bent dat was voor ons een gegeven en 

ik was dan ook heel verbaasd toen je ons op de fractievoorzitters app op de hoogte bracht 

van je nieuwe functie als dijkgraaf. Maar eerlijk is eerlijk, we hadden het kunnen weten. 

Want al vrij snel toen het nieuws bekend werd dat je de gemeente Waterland zou verlaten 

werden acties in gang gezet om een nieuwe burgemeester te vinden. Dat is een lange 

procedure dus daar moet je niet te laat mee beginnen. En onderdeel van die procedure is 

een profielschets maken en toen hebben we de oude profielschets erbij gepakt en daar staat 

in dat we destijds op zoek waren naar een burgemeester met ambitie, geen burgemeester 

die aan het eind van zijn of haar loopbaan zit. Dus we hebben het ook wel een beetje over 

onszelf afgeroepen.  

Je hebt voor de gemeente Waterland veel betekend. En wat daarbij zeker heeft geholpen is 

dat jij een ongelooflijk groot netwerk hebt en in heel veel overleggen en op regionale 

bijeenkomsten je hard hebt gemaakt voor Waterland. Denk alleen al aan hoe je aandacht 

heeft gevraagd en gekregen voor het behoud van het prachtige veenweidegebied in 

Waterland. En terecht maakte collega Verbeek zich vorige week zorgen over de continuïteit 

in de samenwerking rond vitaal platteland Amsterdam Wetland als jij er na vandaag niet 

meer brengt. En dit is nog maar één samenwerkingsverband, je zit er in veel meer. En ik vind 

het goed om dit hier te benoemen want dit werk voltrekt zich grotendeels achter de 

schermen maar is daarom niet minder belangrijk. Je hebt onze gemeente in de regio goed 

vertegenwoordigd en een duidelijke stem gegeven. Jij was ons laatste sprankje hoop toen 

duidelijk werd dat onze gemeente zelfstandig zou blijven. Met een netwerker Luzette was 

dat misschien nog gelukt, maar nu.  

Een burgemeester die betrokken is, dat zochten we toen en die hebben we gekregen. Als er 

iets georganiseerd werd, dan was je erbij. Een toneelvoorstelling, iets voor het goede doel, 

de Ice bucket Challenge. Het was meer dan alleen er zijn, of je gezicht laten zien. Je was ook 

zichtbaar geïnteresseerd, stelde vragen, wilde dingen weten, zag de humor van dingen in.  

En als het even kon, deed je ook mee, toog je jezelf in Marker tenue, leegde je een emmer 

met ijskoud water boven je hoofd.  En dan zag je de mensen kijken en denken “Ja de 

burgmeester is eigenlijk net zoals wij, de burgmeester is ook maar gewoon een mens.” En 

was het in het begin nog de burgemeester, al vrij snel werd het gewoon Luzette. De 

burgermoeder die iedereen kende en die je gewoon bij de voornaam kon noemen.  



Betrokkenheid ook op het persoonlijke vlak. Toen het met mezelf wat minder ging belde je 

op of stuurde me net op het juiste moment een bericht “kanjer je kunt het, zet hem op”. En 

dat iemand, de burgemeester die het zo druk heeft met van alles,  precies weet op welke 

moment zij iemand een hart onder de riem moet steken, dat is bijzonder. Als je persoonlijke, 

welgemeende aandacht krijgt dan doet dat wat met je en als dat van de burgemeester komt, 

dan helemaal. Juist daar kun je als burgemeester het verschil maken en als iemand dat heeft 

laten zien dan ben jij dat. En dat ik heb niet alleen zelf meegemaakt ook anderen hebben dat 

zo ervaren. Ik weet nog dat we elkaar tegenkwamen op straat en dat jij op weg was naar een 

moeder die een paar dagen daarvoor haar zoon bij een tragisch ongeluk had verloren. Je zag 

ertegenop maar je hebt het gedaan en later heb ik gehoord dat dat ontzettend op prijs werd 

gesteld. En als ik moet kiezen denk ik dat daar jouw grootste kracht ligt en als burgmeester 

het meest hebt betekend. Maar ook een valkuil want deze vorm van betrokkenheid vraagt 

veel van iemand zeker als het gemeend is en dat was het. Want een burgemeester is ook 

maar een mens.  

Je hebt voor de gemeente Waterland veel betekend maar ik denk nog meer voor de 

Waterlanders zelf. En het zullen vooral deze persoonlijke verhalen zijn waardoor je bij ons 

Waterlanders voor altijd in ons hart zult zijn. Ja, de burgemeester is ook maar een mens, 

maar wel een lief mens, een intelligent mens en een bijzonder mens.  

Ik wens je ontzettend veel geluk en plezier in je nieuwe baan bij het Wetterskip in Friesland, 

ik wil je bedanken wat je voor Waterland, voor mij en voor heel veel Waterlanders hebt 

betekend, ik blijf graag in je netwerk en het ga je goed! 

 

Gerard Meij 

Fractievoorzitter D66Waterland 

 

 


